
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 05/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η παράταση για τις άδειες σταυλικών εγκαταστάσεων» 
 
 
Παράταση για την έκδοση άδειας των κτηνοτροφικών εγκαταστάσεων που έληγε στις  
31-12-2020 ζητούν οι κτηνοτρόφοι της χώρας μας. Tο σχέδιο νόμου που κατατέθηκε 
στη Βουλή ανέφερε ότι, όσες κτηνοτροφικές εγκαταστάσεις λειτουργούσαν εντός ή 
πλησίον κατοικημένων περιοχών υποχρεούνταν να υποβάλουν αίτημα στην οικεία 
Διεύθυνση της Αγροτικής Οικονομίας και Κτηνιατρικής (Δ.Α.Ο.Κ.) μέχρι τέλος του έτους 
2020. Έως την ημερομηνία αυτή, προοριζόταν να αναστέλλεται και η ισχύς των 
διοικητικών πράξεων που εκδόθηκαν, αλλά δεν εκτελέστηκαν και διέτασσαν τη διακοπή 
λειτουργίας, την αποβολή, την κατεδάφιση ή την επιβολή προστίμου. Οι όποιες σχετικές 
ως άνω διοικητικές πράξεις κυρώσεων, όμως, ανακαλούνται οριστικά, εφόσον εκδοθεί η 
άδεια διατήρησης της κτηνοτροφικής εγκατάστασης. Για την απλούστευση της 
αδειοδότησης των κτηνοτροφικών εγκαταστάσεων έχει δημιουργηθεί στο Υπουργείο 
σας ομάδα εργασίας, η οποία, όμως, λόγω της πανδημίας, έχει περιορίσει τις 
συναντήσεις της, ενώ, λόγω των περιοριστικών μέτρων που επικρατούσαν, οι 
κτηνοτρόφοι αδυνατούσαν σε μεγάλο ποσοστό να υποβάλουν τις σχετικές αιτήσεις στις 
αρμόδιες υπηρεσίες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να δοθεί λύση στο μείζον ως άνω πρόβλημα 

της ανάγκης χορήγησης παράτασης για τις άδειες σταυλικών εγκαταστάσεων που 

έληγαν στις 31/12/2020, πρόβλημα το οποίο απασχολεί πολλούς κτηνοτρόφους; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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